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     Protokół Nr 187/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 17 maja 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 11:08 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

4. Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

5. Anna Gryciak – Pielęgniarka Naczelna Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

6. Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

7. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

8. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 
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4. Zapoznanie się z uchwałą Nr 4/2021 Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z o.o. z dnia        

23 marca 2021 r. w sprawie Programu Naprawczego i Prognozy Finansowej na lata 2021-

2024. 

5. Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. dotyczącego zmiany przeznaczenia dotacji celowej na finansowanie  

i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych przez Szpital. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

8. Rozpatrzenie wniosków Wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 

rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 

2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu prowadzenia placówki opiekuńczo 

– wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków 2021 – 2024. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie naboru kandydatów na 

członków Komisji Konkursowej w otwartym konkursie na realizację zadnia publicznego. 

12. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy użyczenia działki w pasie drogowym drogi 

powiatowej Nr 2139Z Dargomyśl-Cychry-Kamień Mały stanowiącej własność Powiatu 

Myśliborskiego. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

15. Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna  pochodzącego z wycinki drzew przy drogach 

powiatowych dla osoby fizycznej oraz podpisanie umowy sprzedaży. 

16. Wyrażenie zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą Aneksu Nr 3 do umowy 

najmu lokalu użytkowego w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy.  

17. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dotyczącej zadania pn. „Modernizacja 

wysokościowej szczegółowej osnowy geodezyjnej na terenie Powiatu Myśliborskiego”. 

18. Określenie zakresu rzeczowego - ilości okien planowanych do wymiany w ramach 

zadania pn. „Odtworzenie – wymiana stolarki okiennej w budynku Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach” w ramach przyznanej przez Burmistrza  Myśliborza dotacji na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

19. Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji o wyrażenie zgody na 

przedłużenie kadencji dyrektorom szkół i placówek oświatowych w roku szkolnym 

2021/2022. 

20. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Myśliborza o udzielenie pomocy finansowej przy 

odtworzeniu budynku mieszkalnego zniszczonego w wyniku pożaru w miejscowości 

Golczew. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dla Agnieszki Wasiewicz Zastępcy Dyrektora Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego. 

22. Sprawy różne. 

23. Zakończenie posiedzenia. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił Prezesa Szpitala Barlinek Sp. z o.o. o omówienie bieżącej sytuacji spółki oraz 

sytuacji covidowej. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował, że Wojewoda Zachodniopomorski z dniem 10 maja br. zamknął oddział 

covidowy szpitala. Przekazał, że oddział funkcjonuje jako czysty. Na Izbie Przyjęć pozostały 

cztery łóżka do diagnozowania. Podał informacje na temat obłożenia na oddziałach 

szpitalnych. W przypadku, gdy pacjenci mają wynik testu dodatni, są kierowani do szpitali, 

gdzie oddziały covidowe nadal funkcjonują. Przedstawił informacje na temat szczepień. Podał 

ilość wykonywanych i rodzaje szczepionek jakie są podawane.  Przedstawił informacje na 

temat dostaw szczepionek. Poinformował, że od miesiąca maja został podpisany kontrakt  

i funkcjonuje w szpitalu poradnia psychiatryczna. Podał informacje na temat jej 

funkcjonowania. Odniósł się do prośby dotyczącej zmiany zakresu zakupów inwestycyjnych 

podjętych w uchwale Rady Powiatu w Myśliborzu. Poinformował, ze przesłano pismo do 

NFZ o zwiększeniu kontraktu na rehabilitację. Związane jest to z planowanym zakupem 

nowych urządzeń do rehabilitacji w związku z przyznanym przez Powiat Myśliborski 

dofinansowaniem. Przekazał, że kontrakt będzie dotyczył tzw. rehabilitacji po covidowej.  

Poinformował, że wystąpi do NFZ o zwiększenie kontraktu o 20 łóżek dla opieki 

długoterminowej. W związku z tym, że w ubiegłym tygodniu Rada Gminy Barlinek podjęła 

uchwałę o dokapitalizowaniu spółki planuje się zwołanie zgromadzenia wspólników spółki 

wraz z podpisaniem dokumentów u Notariusza. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o łączną ilość wykonanych szczepień przez szpital? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że do miesiąca maja wykonano ok. 5000 szczepień. Podał informacje na temat 

wykonywania szczepień. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o  przedstawienie informacji na temat sytuacji spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Anna Gryciak – Pielęgniarka Naczelna Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała o ilości wykonanych i planowanych szczepień. Podała informacje na temat 

rodzai szczepionek jakie są podawane pacjentom. Przedstawiła informacje na temat 

uruchomienia punktu szczepień w Myśliborzu. Podała informacje na temat dostaw 

szczepionek. Podała informacje na temat wykonywanych szczepień w poszczególnych 

grupach zawodowych. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o wykonywane szczepienia nauczycieli, czy są wykonywane szczepienia drugimi 

dawkami? 

 

Anna Gryciak – Pielęgniarka Naczelna Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła informacje na temat szczepień wśród nauczycieli. Drugie dawki są podawane na 

bieżąco.  W przypadku innych infekcji lub po przechorowaniu COVID-19 proces ten jest 

przesuwany.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o łóżka covidowe w szpitalu? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że w szpitalu nadal funkcjonują łóżka covidowe, jest ich 10, zajętych jest 

pomiędzy 5-6 łóżek. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Uzupełnił, że do końca maja zostanie wykonanych w szpitalu ok. 6 500 szczepień. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na zaplanowane Zgromadzenie Wspólników Spółki Szpital Barlinek.  

W przedstawionym zawiadomieniu brakuje punktu dotyczącego podjęcia uchwały 

Zgromadzenia Wspólników Spółki w sprawie programu naprawczego szpitala. Zauważył, że 

program ten jest w obiegu, natomiast nie został przyjęty przez wspólników. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że nie może narzucić właścicielom podjęcia takiej uchwały. Przekazał, że nie widzi 

przeszkód, aby zgłosić przygotowanie takiego projektu uchwały na Zgromadzeniu 

Wspólników Spółki. Przyjęcie programu jest decyzją właścicieli.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się z tym, że program naprawczy powinien zostać przyjęty uchwałą Zgromadzenia 

Wspólników Spółki. Byłoby to ukierunkowanie dla Prezesa Spółki, że może realizować 

zapisy, które są w programie. Zaproponowała, aby w sprawach różnych zgromadzenia 

podyskutować nad kształtem programu naprawczego przyjętym przez Zarząd Szpitala.  

Zwróciła uwagę, że pod ten program naprawczy uchwałą Rady Powiatu w Myśliborzu 

zdecydowaliśmy się dofinansować szpital poprzez zakup sprzętu, który miałby pomóc  

w realizacji części programu naprawczego. 

Zatem kolejne posiedzenie Zgromadzenia Wspólników powinno być poświęcone na przyjęcie 

przedmiotowego programu naprawczego spółki. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się z uchwałą Nr 4/2021 Zarządu Szpitala Barlinek Sp. z o.o. z dnia  

23 marca 2021 r. w sprawie Programu Naprawczego i Prognozy Finansowej na lata 

2021-2024. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową uchwałę. Zwrócił uwagę, że temat przyjęcia programu 

naprawczego zostanie przedyskutowany na Zgromadzeniu Wspólników Spółki. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową uchwałą. 

 

Ad. 5 

Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. dotyczącego zmiany przeznaczenia dotacji celowej na finansowanie  

i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych przez Szpital. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. W dniu 28 kwietnia 2021r. Uchwałą Nr XXXIII/238/2021 

Rada Powiatu w Myśliborzu zabezpieczyła środki finansowe na zadanie: Dotacja celowa na 

finansowanie i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych przez 

Szpital Barlinek Sp. z o. o. w kwocie 250.000,00 zł z przeznaczeniem na: 

- zakup artroskopu 80.000 zł. 

- zakup urządzenia do krioterapii ciekłym azotem 15.000 zł. 

- zakup urządzenia do diatermii 56.000 zł. 

- zakup urządzenia fango do okładów leczniczych 25.000 zł. 

- zakup wanny rehabilitacyjnej 25.000 zł. 

- zadanie inwestycyjne pn. Budowa zbiornikowej instalacji tlenu wraz z infrastrukturą 

techniczną  

w wysokości 49.000,00 zł (całkowita wartość inwestycji – 547.296,00 zł). 

Wnioskiem z dnia 11 maja br. (wpływ: 12.05.2021r.) Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek 

zwrócił się z prośbą o zmianę zakupu artroskopu (sprzęt został już zakupiony przez Szpital  

z własnych środków), na zakup łóżka porodowego (wartość ok. 69.000 zł). Zakup łóżka jest 

niezbędny, w związku z potrzebą dodatkowego wyposażenia sali porodowej, z uwagi na fakt, 

iż  Szpital wystąpił do NFZ z wnioskiem o uruchomienie koordynowanej opieki nad kobietą 

w ciąży tzw. KOC.  

Ponadto, w związku z otrzymaniem pozytywnej opinii Wojewody w zakresie sfinansowania 

całości inwestycji dot. Budowy zbiornikowej instalacji tlenu wraz z infrastrukturą techniczną, 

Prezes zawnioskował również o zamianę ww. zadania inwestycyjnego, na zakup stołu 

operacyjnego (45.000,00 zł) oraz mikroskopu (15.000,00 zł). Wskazane zakupy pozwolą na 

zwiększenie wykorzystania bloku operacyjnego oraz zwiększenie możliwości 

diagnostycznych laboratorium. 

W przypadku pozytywnego zaopiniowania wniosku, niezbędna jest zmiana Uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że wprowadzenie zmian wiąże się ze zwołaniem sesji Rady Powiatu. 

Poruszyła temat przyjęcia przez wspólników spółki programu naprawczego szpitala. 

Poruszyła temat dotyczący zwołania sesji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. i wyraził zgodę na zmianę przeznaczenia dotacji celowej na finansowanie  

i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych przez Szpital. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Barlinku na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników 

Spółki w dniu 19 maja 2021roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Andrzejowi Potyrze – Staroście Myśliborskiemu 

podejmując uchwałę Nr 187/601/2021 z dnia 17 maja 2021 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy  

z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Dębnie na Nadzwyczajnym 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 18 maja 2021roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Andrzejowi Potyrze – Staroście Myśliborskiemu 

podejmując  uchwałę Nr 187/602/2021 z dnia 17 maja 2021 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

W związku z prośbą o spotkanie z Zarządem Powiatu udzielił głosu Wójtowi Gminy 

Nowogródek Pom. Panu Krzysztofowi Mrzygłodowi. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Poruszył sprawę dotyczącą realizacji inwestycji polegającej na przebudowie drogi powiatowej 

na odcinku Sumiak-Karsko. Zwrócił uwagę, że na początku podpisano umowę i kosztorys, 

który był na poziomie 4 842 092,97 zł. Po przeprowadzeniu postępowania przetargowego 

kwota inwestycji została ustalona na poziomie 3 077 249,34 zł. Jest ona zatem dużo mniejsza.  
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Przekazał, ze na konwencie wójtów i burmistrzów ustalono, że ze środków covidowych, które 

powiat otrzymał 350 000,00 zł będzie przeznaczone na gminy wiejskie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że ustalenia dotyczyły kwoty 700 000,00 zł dla gmin miejskich i 350 000,00 zł dla 

gmin wiejskich z wyłączeniem Gm. Nowogródek Pom., gdyż środki zostały przekazane na 

realizację inwestycji. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Zauważył, że kwota 350 000,00 zł miała być przeznaczona na realizację inwestycji. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Potwierdziła, że ustalenia dotyczyły przekazania kwot po 700 000,00 zł dla gmin miejskich  

i po 350 000,00 zł dla gmin wiejskich, z wyłączeniem Nowogródka Pom., gdyż kwota ta 

została ujęta jako wkład własny powiatu na realizację inwestycji drogowej. Zwróciła uwagę 

na wcześniejsze deklaracje o zabezpieczeniu przez gminę 100% wkładu własnego. Ponieważ 

gmina nie sfinansowała wkładu własnego w 100%, kwota 350 000,00 zł została ujęta jako 

wkład własny powiatu do realizacji zadania. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Przekazał, że zgadza się, aby kwota 350 000,00 zł została przeznaczona na realizację tej 

inwestycji. Jednak odnosząc się do zawartej umowy, to była ona zawarta na poziomie 

kosztorysu. Po przetargu okazało się, że koszt realizacji zadania jest dużo mniejszy ok. 1,8 

mln zł mniej. Patrząc zatem na wartość inwestycji po przetargu tj. 3 077 249,34 zł 

i  wskazując 50% tej kwoty to wynosi ona 1 538 624,67 zł. Jeżeli Gmina Nowogródek Pom. 

wniesie wkład własny taki jak pierwotnie wskazano w umowie czyli 1 400 000,00 zł, to tak 

naprawdę dla Powiatu pozostanie kwota 138 000,00 zł. Zapytał, gdzie zatem jest kwota 

350 000,00 zł przyznana przez powiat na realizację tego zadania? Poprosił o wyjaśnienia. 

Przekazał, że kwota 350 000,00 zł powinna być przeznaczona na realizację zadania. Odniósł 

się do kwestii związanej z zawarciem umowy na finansowanie przedmiotowego zadania.  

Zwrócił uwagę, że aby Gmina mogła zabezpieczyć wkład własny musi wziąć kredyt.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że z przekazanej kwoty 350 000,00 zł na realizację zadania, po rozliczeniu 

pozostaje kwotą 212 000,00 zł. Zapytała o oczekiwania Wójta, zwróciła uwagę na podpisaną 

umowę, która obowiązuje. Poruszyła kwestię przeznaczenia kwoty 350 000,00 zł na realizację 

zadania. Zwróciła uwagę na koszty dodatkowe zadania. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Zauważył, że koszty wykonania oświetlenia będą leżeć po stronie Gminy Nowogródek Pom. 

W umowie są zapisy mówiące o tym, że w przypadku wystąpienia dodatkowych kosztów, to 

będą one dzielone po połowie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że w związku z oszczędnościami postanowiono że dodatkowe koszty sfinansować 

z kwoty 350 000,00 zł. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Zauważył, że jest to zatem niesprawiedliwe. Kwota 350 000,00 zł powinna być dołożona do 

inwestycji. Roboty dodatkowe powinny być inaczej rozliczone. Zwrócił uwagę na prace 
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własne gminy jakie zostały wykonane przy inwestycji, wycięto drzewa, pozbierano kamienie  

i dokonano uporządkowania terenu przy drodze.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Podsumował oczekiwania Wójta, i wskazał, że dotyczą one tego, aby do wartości zadania po 

przetargu, powiat łącznie przekazał 350 000,00 zł, natomiast resztę środków dopłaca gmina 

t.j. do kwoty 1 538 624,67 zł. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Potwierdził i wskazał, że jest to jego propozycja, z pominięciem robót dodatkowych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o sfinansowanie robót dodatkowych? 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Zauważył, że zapisy umowy wskazują, że koszt robót dodatkowych jest dzielony po 50%.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o odniesienie się Członków Zarządu do propozycji Wójta Gminy Nowogródek Pom. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o wartość robót dodatkowych? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jest to kwota 72 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że kwota ta byłaby zatem podzielona na pół. Zaproponował, aby przyjąć 

propozycję złożoną przez Wójta. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła, aby Wójt przedstawił dokumenty i propozycję na piśmie, aby móc się do niej 

ustosunkować.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby od kwoty 350 000,00 zł odjąć 50% wkładu własnego na roboty 

dodatkowe. Zwróciła uwagę na zapisy umowy dot. wspólnej partycypacji w kosztach 

inwestycji, gdzie wskazano, że koszty robót dodatkowych będą podzielone po 50%. Poprosiła 

Wójta o przedstawienie pisemnej propozycji w przedmiotowej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Również zaproponował, aby Wójt przedstawił pisemną propozycję w przedmiotowej sprawie.  

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Ponownie wyartykułował oczekiwania dotyczące finansowania przedmiotowego zadania. 

Poruszył temat dotyczący wykonania robót dodatkowych inwestycji. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła propozycję wyliczenia w zakresie finansowania zadania. Przekazała, że wartość 

zadania to kwota 1 538 624,67 zł z tej kwoty wkład własny Gminy to 1 4 000,00 zł oraz 
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wkład własny powiatu 138 000,00 zł, Do tych kwot dodajemy kwotę 350 000,00 zł z której 

odejmujemy 50% wartości robót dodatkowych czyli 36 000,00 zł. Pozostała kwota ok. 

200 000,00 zł pozostaje dla gminy na realizację zadania.  

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Przekazał, że nie takie są zapisy umowy. Wniósł uwagi dotyczące przedstawionych wyliczeń. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Ponownie przekazał, że aby móc podjąć decyzję w tej sprawie należy zapoznać się  

z dokumentami i pisemną propozycją ze strony Wójta Gminy Nowogródek. Pom. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedmiotowej sprawy. Zwrócił uwagę na oszczędności jakie powstały po 

przetargu. Przekazał, że kwota 350 000,00 zł powinna zostać przekazana w całości dla Gminy 

Nowogródek Pom.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że nikt nie chce odmówić przekazania tej kwoty, zostanie ona  w całości 

przekazana gminie. 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Przekazał, że zgodnie z wyliczeniami przedstawionymi przez Wicestarostę Alicję Prill, gmina 

nie otrzyma w całości 350 000,00 zł. Zwrócił uwagę, że koszty robót dodatkowych powinny 

być rozliczone oddzielnie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na prośbę części Członków Zarządu o zapoznanie się z dokumentami  

w przedmiotowej sprawie zaproponował, aby temat został rozpatrzony w terminie 

późniejszym. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Ponownie poprosiła o umożliwienie zapoznania się z dokumentacją w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do kalkulacji związanej z realizacją inwestycji i partycypacją w jej kosztach obu 

samorządów. Zaproponował, aby kwota 50% wartości robót dodatkowych czyli 36 000,00 zł 

została przekazana przez powiat jako dodatkowe środki łącznie z kwotą 350 000,00 zł. 

Odniósł się do wartości inwestycji i oszczędności jakie wynikły po przetargu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił Wójta o przesłanie Członkom Zarządu dokumentów dotyczących omawianej 

propozycji. 

 

Kolejno: 

 

Krzysztof Mrzygłód – Wójt Gminy Nowogródek Pomorski 

Poruszył temat dotyczący przejęcia drogi od. m. Karsko do m. Łubianka. Poprosił  

o przesłanie projektu porozumienia w przedmiotowej sprawie. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że porozumienie zostanie dostarczone 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zarządził  przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 13:30 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie wniosków Wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

1. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 7 maja 2021 roku znak 

EDR.3153.4.2021.AM w sprawie zwiększenia planu dochodów oraz wydatków Powiatu 

Myśliborskiego w wysokości 254.800 zł, w rozdziale 80195 (Pozostała działalność) w § 2130 

(Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na zadania bieżące realizowane przez powiat 

na podstawie porozumień z organami administracji rządowej) oraz planu wydatków Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie, w rozdziale 80195, § 4170 – w wysokości 

213.428,48 zł, § 4110 – w wysokości 9.036,72 zł, § 4120 – w wysokości 1.234,80 zł, § 4300- 

w wysokości 31.100 zł. Wniosek  został złożony w związku z podpisanym z Ministerstwem 

Edukacji Narodowej porozumieniem dotyczącym realizacji przez Powiat Myśliborski zadania 

z zakresu administracji rządowej, tj.  programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za 

życiem” w zakresie realizacji zadań wiodącego ośrodka koordynacyjno-rehabilitacyjno-

opiekuńczego na obszarze powiatu przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną w Dębnie.  

W wyniku otrzymanej dotacji nastąpiło zwiększenie planu dochodów Powiatu 

Myśliborskiego oraz planu wydatków jednostki realizującej zadanie – PPP w Dębnie w wys. 

254.800 zł. Z informacji uzyskanej od Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Dębnie wynika, że środki te zostaną przeznaczone na zajęcia wczesnego wspomagania 

rozwoju dzieci zagrożonych niepełnosprawnością - zgodnie z założeniami programu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny - Mariusz Kuziel 

 

2. Wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych z dnia 11 maja 2021 

roku znak OR.3026.1.2021.MC w sprawie zwiększeniu planu wydatków w rozdziale 75020 

§ 2910 o kwotę 3.756,92 zł w związku z rozliczeniem zaliczek wniesionych na poczet opłat 

za media do BTBS Barlinek. Powyższą kwotę należy zwrócić do Gminy Barlinek w związku  

z otrzymaną dotacją na pokrycie kosztów związanych z funkcjonowaniem w Barlinku filii 

Wydziału Komunikacji. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytał, czy płatność następuje z rozliczenia za poprzedni rok? 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowych płatności.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby dokonać zmian w umowie dotyczących sposobu rozliczenia 

przedmiotowych należności. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny - Mariusz Kuziel 

 

3. Wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia  

4 maja 2021 roku o zmianę w planie finansowym na 2021 rok w związku z realizacją projektu 

„Rodzina jest najważniejsza 2019-2023” polegającą na zwiększeniu o kwotę 1 200,00 zł  

w paragrafie 436 „Opłaty z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych” z przeznaczeniem na 

opłaty za usługi internetowe i doładowania telefonów komórkowych używanych w Punktach 

Wsparcia Dziennego w Myśliborzu i w Barlinku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny - Mariusz Kuziel 

 

4. Wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych z dnia 7 maja 2021 

roku znak OR.3026.1.2021.KK9 w sprawie zwiększenia planu dochodów i wydatków  

z rozdziału  92605-pozostałe zadania w zakresie kultury o kwotę 17.100,00 zł w związku  

z otrzymanymi dotacjami od gmin Powiatu Myśliborskiego na organizację współzawodnictwa 

sportowego dzieci i młodzieży szkół podstawowych i szkół ponadpodstawowych Powiatu 

Myśliborskiego w kwocie 14.300,00 zł (Gmina Barlinek- 3.000,00 zł, Gmina Boleszkowice- 

2.000,00 zł, Gmina Dębno- 4.000,00 zł, Gmina Myślibórz- 4.500,00 zł, Gmina Nowogródek 

Pomorski-800,00 zł) oraz dotacji Gminy Dębno w wysokości 2.800 zł z przeznaczeniem na 

dofinansowanie udziału w zawodach sportowych dębnowskiej młodzieży ze szkół 

ponadpodstawowych, w szczególności na pokrycie kosztów transportu na zawody sportowe 

oraz pokrycie kosztów usług gastronomicznych i zakup napojów. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny - Mariusz Kuziel 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 187/603/2021 z dnia 17 maja 2021 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny - Mariusz Kuziel 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy użyczenia działki w pasie drogowym drogi 

powiatowej Nr 2139Z Dargomyśl-Cychry- Kamień Mały stanowiącej własność Powiatu 

Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że wpłynął wniosek mieszkanki wsi Bogusław o zawarcie aneksu do umowy 

użyczenia z dnia 27.01.2020r. w przedmiocie usunięcia drzewa z terenu działki 252 obręb 

Bogusław, której właścicielem jest Powiat Myśliborski. Wnioskowane drzewo uniemożliwia 

obsługę działki nr 149/3 obręb Bogusław. Wnioskodawca nie ma możliwości wytyczenia 

alternatywnej lokalizacji zjazdu z działki na całej jej długości, z uwagi na liczne posadowione 

drzewa na działce drogowej. Wnioskodawca uzasadnił swoją prośbę faktem, iż w terminie 

zawartej umowy nie udało mu się zgromadzić wymaganej dokumentacji niezbędnej do 

złożenia wniosku o usunięcie drzewa do Burmistrza Dębna, jednakże na chwilę obecną już ją 

posiada.   

Termin realizacji umowy wygasł z dniem 31.12.2020 r., wobec czego właściwym jest 

zawarcie nowej umowy użyczenia. 

Koszty związane z realizacją uzyskanego zezwolenia, w tym usunięcia drzewa i nasadzeń 

zastępczych ponosić będzie biorący w użyczenie, a pozyskane drewno po jego wycince 

zostanie przekazane protokolarnie dla użyczającego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny - Mariusz Kuziel 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu prowadzenia placówki 

opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków 

2021 – 2024. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że uchwała dotyczy ogłoszenia otwartego konkursu na realizację zadania 

publicznego z zakresu prowadzenia placówki opiekuńczo – wychowawczej typu 

socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków w latach 2021 – 2024. 

Poinformowała, że w tej chwili wygasa umowa z placówką „Dorian” w Sławnie. Zwróciła 

uwagę, że placówce przebywają wszystkie dzieci z Powiatu Myśliborskiego.  Poinformowała 

również o zapełnieniu miejsc w Salezjańskiej Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej  

w Dębnie.  

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

z uwagi na rozbieżności poprosiła o dokonanie zmian w budżecie Powiatu Myśliborskiego 

zgodnie ze zmianami wprowadzonymi do WPF w zakresie realizacji przedmiotowego 

zadania. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 187/604/2021 z dnia 17 maja 2021 roku w sprawie 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 

prowadzenia placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 

14 wychowanków 2021 – 2024. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny - Mariusz Kuziel 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie naboru kandydatów na 

członków Komisji Konkursowej w otwartym konkursie na realizację zadnia 

publicznego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda–Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Wyjaśniła, że organ administracji publicznej ogłaszając otwarty konkurs  ofert powołuje 

komisję konkursową w celu opiniowania złożonych ofert. 

Projekty uchwały dotyczy ogłoszenia naboru kandydatów na członków Komisji Konkursowej 

w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie na realizację zadania publicznego 

z zakresu „Prowadzenia placówki opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego dla 

maksymalnie 14 wychowanków w latach 2021 – 2024”. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 187/605/2021 z dnia 17 maja 2021 roku w sprawie 

naboru kandydatów na członków Komisji Konkursowej w otwartym konkursie na realizację 

zadnia publicznego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Magdalena Zynda–Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poruszyła temat dotyczący ustalenia składu komisji konkursowej.  
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Zaproponowano następujący skład Komisji konkursowej:  

 

1. Alicja Prill  

2. Mariusz Norsesowicz - 

3. Jarosław Ostry  

4. Magdalena Zynda-Lis 

5. Małgorzata Jakóbowska 

 

Zarząd Powiatu przyjął propozycję składu komisji konkursowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy pozytywnego zaopiniowania pozbawienia 

kategorii drogi powiatowej nr 1785Z (działka nr 164/1 obręb Sądów, gmina Dolice) w celu 

zaliczenia do kategorii drogi gminnej. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 187/606/2021 z dnia 17 maja 2021 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy pozytywnego zaopiniowania pozbawienia 

kategorii drogi powiatowej nr 1729Z (działka nr 166/1, 166/2 obręb Marianowo, gmina 

Marianowo) w celu zaliczenia do kategorii drogi gminnej. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 187/607/2021 z dnia 17 maja 2021 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 15 

Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna  pochodzącego z wycinki drzew przy drogach 

powiatowych dla osoby fizycznej oraz podpisanie umowy sprzedaży. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że sprawa dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż drewna miękkiego 

pochodzącego z wycinki drzew przy drogach powiatowych dla osoby fizycznej. Dochód  

z tego tytułu to kwota 1414,50 zł brutto. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na sprzedaż drewna  pochodzącego z wycinki drzew przy 

drogach powiatowych dla osoby fizycznej oraz na podpisanie umowy sprzedaży. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 16 

Wyrażenie zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą Aneksu Nr 3 do umowy 

najmu lokalu użytkowego w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy.  

(Karta  stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że wnioskiem z dnia 11.05.2021r. Orange Polska S.A. z siedzibą  

w Warszawie, zwróciła się z prośbą o przedłużenie umowy najmu lokalu użytkowego  

w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy na okres od dnia 01.07.2021 r. do dnia 

31.05.2023 r. Przedmiot najmu będzie wykorzystywany przez najemcę na cele bezpośrednio 

związane z jego działalnością tj. pod centralę telefoniczną. Na mocy poprzedniego aneksu 

umowa zawarta jest  obecnie do dnia 30 czerwca 2021 r. Najemca tytułem czynszu zapłaci 

wynajmującemu za kolejny okres kwotę 528,88 zł brutto miesięcznie. Dyrektor 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy pozytywnie zaopiniował wniosek i wyraził 

zgodę na zawarcie kolejnego aneksu do umowy najmu lokalu na czas określony, do dnia 

31.12.2023 r. 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu do umowy 

najmu lokalu użytkowego w budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w  Smolnicy 

zawartej z Orange Polska S.A. z siedzibą w Warszawie, przedłużającego umowę  

z dotychczasowym najemcą do dnia 31.05.2023r. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie z dotychczasowym najemcą Firmą Orange S.A.  

z siedzibą w Warszawie Aneksu Nr 3 do umowy najmu lokalu użytkowego w Młodzieżowym 

Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy podejmując uchwałę Nr 187/608/2021 z dnia 17 maja 

2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu do umowy najmu lokalu 

użytkowego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 17 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dotyczącej zadania pn. „Modernizacja 

wysokościowej szczegółowej osnowy geodezyjnej na terenie Powiatu Myśliborskiego”. 

(Karta  stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że w wyniku ogłoszonego przetargu nieograniczonego na zadanie pn.: 

„Modernizacja wysokościowej szczegółowej osnowy geodezyjnej na terenie Powiatu 

Myśliborskiego” najniższą ofertę złożyła firma: Przedsiębiorstwo Geodezyjno-Kartograficzne 
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OPGK WROCŁAW Spółka z o.o., al. Kasztanowa 18, 53-125 Wrocław. Oferta w/w mieści 

się w kwocie jaką Powiat Myśliborski przeznaczył na realizację zadania. Wynagrodzenie  

z tytułu wykonania przedmiotu umowy wyniesie: 122 385,00 zł. Środki są zabezpieczone  

w budżecie Starostwa Powiatowego na rok 2021. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 18 

Określenie zakresu rzeczowego - ilości okien planowanych do wymiany w ramach 

zadania pn. „Odtworzenie - wymiana stolarki okiennej w budynku Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach” w ramach przyznanej przez Burmistrza  

Myśliborza dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

(Karta  stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że w dniu 31.03.2021r. w Urzędzie Miejskim w Myśliborzu złożony został 

wniosek o udzielenie dotacji  pn.: „Odtworzenie - wymiana stolarki okiennej w budynku 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach”. Wniosek swoim zakresem 

obejmował wymianę 10 sztuk okien w budynku MOW Renice, w tym: 

 2 okna w ryzalicie wschodnim (wg projektu okna nr 6), 

 5 okien na I piętrze (wg projektu okna nr 28), 

 3 okna na II piętrze (wg projektu okna nr 29). 

Całkowity koszt zadania oszacowano na kwotę 71.117,04 zł, w tym wnioskowana wielkość 

dotacji 35.558,52 zł, wkład własny 35.558,52 zł. Zgodnie z uchwałą nr XXXI/273/2021 Rady 

Miejskiej w Myśliborzu z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie udzielenia dotacji na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, na realizację w/w zadania przyznano dotację w kwocie 

5.000,00 zł.  

W związku z tym, że udzielona wartość dotacji jest niższa niż wartość wskazana we wniosku, 

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego wnioskuje o określenie przez Zarząd 

Powiatu w Myśliborzu ilości okien planowanych do wymiany w ramach w/w zadania. 

Szacunkowy koszt wymiany jednego okna: 

 w ryzalicie wschodnim (wg projektu okna nr 6) stanowi kwotę: 6.436,33 zł, 

 na I piętrze (wg projektu okna nr 28) stanowi kwotę: 8.131,98 zł, 

 na II piętrze (wg projektu okna nr 29) stanowi kwotę: 5.861,49 zł. 

Możliwe jest zmniejszenie zakresu rzeczowego zadania, co w konsekwencji spowoduje 

zmniejszenie jego wartości, przy czym dotacja z budżetu Gminy Myślibórz może być 

udzielona w wysokości do 50 % wartości zadania. 

Zaproponował, aby dokonać wymiany 2 okien w ryzalicie wschodnim, których koszt 

wyniesie 12 872,66 zł. Zatem po stronie Powiatu Myśliborskiego po uwzględnieniu 

otrzymanej dotacji z Gminy Myślibórz będzie kwota  7872,66 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu określił zakres rzeczowy wskazując na wymianę dwóch okien w ryzalicie 

wschodnim w ramach zadania pn. „Odtworzenie – wymiana stolarki okiennej w budynku 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach” w ramach przyznanej przez 
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Burmistrza  Myśliborza dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 

lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 19 

Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji o wyrażenie zgody na 

przedłużenie kadencji dyrektorom szkół i placówek oświatowych w roku szkolnym 

2021/2022. 

(Karta  stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował że Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

informuję, że w bieżącym roku upływa termin powierzenia stanowiska dyrektora lub 

pełnienie obowiązków dyrektora następującym dyrektorom szkół/placówek: 

1. p.o. Dyrektor ZSiPO w Myśliborzu Pan Rafał Skowron – 30.06.2021 r. 

2. p.o. Dyrektor MOS w Smolnicy Pan Krzysztof Maciaszek – 31.08.2021 r 

3. Dyrektor ZS w Myśliborzu Pani Beata Fryder – 31.08.2021 r. 

4. Dyrektor ZS Nr 1 w Dębnie Pani Eliza Agopsowicz – 31.08.2021 r. 

5. Dyrektor PPP w Barlinku Pani Małgorzata Cheba – 31.08.2021 r. 

Ze względu na trwającą pandemię Covid-19, Wydział Edukacji i Rozwoju proponuje 

skorzystać z przepisów § 11 ha  ust. 1 pkt. 1 i 3 Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej  

w sprawie szczególnych rozwiązań w okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania 

jednostek systemu oświaty w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczeniem 

COVID-19zgodnie, z którymi  jest możliwość przedłużenia powierzenia stanowiska 

dyrektorowi lub przedłużenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora jednostki 

oświatowej. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się ze stanowiskiem Wydziału. Propozycja jest odmienna od wniosku Komisji  

i proponuje się przedłużenie powierzenie stanowiska dyrektora (ZS w Myśliborzu, ZS Nr 1  

w Dębnie, PPP w Barlinku) oraz przedłużyć powierzenie pełnienia obowiązków dyrektora  

(ZSiPO w Myśliborzu, MOS w Smolnicy) do 31.08.2022 roku. 

Zwróciła uwagę, iż z uwagi na dotychczasowe doświadczenie obecnych dyrektorów w pracy 

w czasie pandemii, zasadnym jest przedłużenie ich kadencji. Pozytywnie wpłynie to na 

kontynuowanie podjętych już działań w czasie pandemii COVID-19 i dążenie do 

prawidłowego funkcjonowania placówek w nadchodzącym czasie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby każda sprawa została rozpatrzona osobno. 

 

Członek Zarządu –Wioletta Drzewińska 

Zapytał, czy Naczelnik Wydziału miała wiedzę o stanowisku Zarządu Powiatu w sprawie 

organizacji konkursów na dyrektorów? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że tak, złożyła wyjaśnienia w kwestii złożenia przedmiotowego wniosku pod 

obrady Zarządu Powiatu. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na pracę i funkcjonowanie placówek oświatowych. Przekazała, że pandemia 

COVID-19 dobiega końca i dzieci wracają do szkół. Kadra pedagogiczna niedługo zostanie 

zaszczepiona w 90%. Zatem argumentacja dotycząca COVID-19 jest bezprzedmiotowa. 

Poruszyła temat funkcjonowania placówek oświatowych. Przekazała, że przedstawi 

stanowisko na sesji rady Powiatu w przedmiotowej sprawie. zbędnym jest rozpatrywanie 

przedmiotowego tematu skoro decyzja w tej sprawie została podjęta przez Zarząd Powiatu. 

Przekazała, że jest przeciwna temu, że ma się to odbyć bez konkursowo. Odniosła się do 

kwestii funkcjonowania placówki w Dębnie. Przekazała, że chce zmiany ponieważ chciałaby, 

aby ta placówka wróciła swoją normą i renomą do czasu kiedy dyrektorem tej placówki była 

Pani Danuta Sawicka. Poruszyła sprawę rozwoju tej placówki w tamtym czasie.  

Poinformowała, że ma uwagi dotyczące obecnego dyrektora placówki. Poprosiła  

o przedstawienie arkusza organizacyjnego szkoły. Zapytała, ile oddziałów zaplanowano na 

rok szkolny 2021/2022? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że jeżeli chodzi o pierwsze klasy wytyczne były takie same dla wszystkich 

szkół, czyli po jednej klasie w każdym typie szkoły. W tej chwili w Dębnie jest plan na trzy 

klasy. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o ruch kadrowy w placówce? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że z arkusza wynika, iż w jednostce był niewielki ruch kadrowy, zatem  

w jednostce nie będzie ograniczeń. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że na jednym ze spotkań z Zarządem Powiatu dyrektor jednostki 

informowała o planach dotyczących tworzenia klas językowych. Zapytała jakie klasy zostaną 

utworzone w tej szkole? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że klasa językowa licealna jako profil jest planowana w zakresie języka 

niemieckiego i angielskiego. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że w dalszym ciągu podtrzymuje swoją decyzję. Odniosła się do kwestii 

związanej z funkcjonowaniem oświaty. Zwróciła uwagę na uzgodnienia i rozmowy  

w kwestiach dotyczących ogłoszenia konkursów na stanowiska dyrektorów jednostek 

oświatowych. Poruszyła temat wniosku zgłoszonego przez Komisję Oświaty, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych w przedmiotowej sprawie. 

Przekazała, że Zarząd podjął decyzję, że konkursy powinny się odbyć.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że Zarząd Powiatu dokonał odrzucenia wniosku komisji, który mówił  

o przedłużeniu min. na 3 lata kadencji wszystkim dyrektorom w związku z pandemią 

COVID-19, natomiast nie zdecydował o przeprowadzeniu konkursów na stanowiska 

dyrektorów placówek.  Zwróciła uwagę, że przedstawiona propozycja jest propozycją 
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Wydziału Edukacji i Rozwoju. Przekazała, że każda z propozycji powinna zostać 

przegłosowana osobno. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że odrzucając wniosek Komisji, Zarząd wskazał na przeprowadzenie konkursów 

co dla niej było jednoznaczne.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że Zarząd Powiatu rozpatrzył jedynie wniosek komisji, i nie podjął decyzji 

dotyczącej ogłaszania konkursów na dyrektorów jednostek.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat uzgodnień w przedmiotowej sprawie. Zwróciła uwagę na planowane zmiany 

w przepisach dotyczących powołania dyrektorów placówek. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do kwestii związanej z rozpatrzeniem wniosku komisji. Przekazał, że podjętą 

decyzję odebrał w ten sposób, że skoro Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na przedłużenie 

kadencji dyrektorom to znaczy, że zostaną ogłoszone konkursy. Jeżeli chodzi o wniosek 

Naczelnika Wydziału, to nie należy go rozpatrywać rozdzielając sprawy indywidualnie lecz  

w całości, ponieważ albo Zarząd Powiatu przyjmuje stanowisko, że są konkursy, albo że ich 

nie ma. 

Zapytał jak długo mają powierzone obowiązki dyrektora w ZSiPO w Myśliborzu i MOS  

w Smolnicy? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że Pan Rafał Skowron pełniący obowiązki dyrektora w ZSiPO w Myśliborzu, 

ma powierzone obowiązki 01.09.2020r. po rezygnacji i przejściu na emeryturę Pani Dyrektor 

Elżbiety Urbaniak-Durki. Kadencja dyrektora kończy się 30.06.2021r. Natomiast Pan 

Krzysztof Maciaszek pełniący obowiązki Dyrektora w MOS w Smolnicy ma powierzone 

obowiązki od dwóch lat. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zaproponował uregulowanie tych kwestii w placówkach. Podtrzymał swoje zdanie wyrażone 

podczas głosowania o odrzuceniu wniosku Komisji Oświaty Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych i wskazał, na pójście w kierunku konkursów na 

stanowiska dyrektorów jednostek oświatowych. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że wnioskował za wnioskiem Komisji Oświaty Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych i teraz też popiera wniosek Wydziału Edukacji 

i Rozwoju. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że w pierwszym przypadku dotyczącym Pana Rafała Skowrona pełniącego 

obowiązki dyrektora w ZSiPO w Myśliborzu nie zdążymy przeprowadzić postępowania 

konkursowego, zatem proponuje się, aby dokonać przedłużenia pełnienia obowiązków 

dyrektora.   
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała odłożenie rozpatrzenia przedmiotowej sprawy. Poprosiła o przedyskutowanie 

tej sprawy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia sprawy na jedne z kolejnych 

posiedzeń Zarządu Powiatu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 20 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Myśliborza o udzielenie pomocy finansowej przy 

odtworzeniu budynku mieszkalnego zniszczonego w wyniku pożaru w miejscowości 

Golczew. 

(Karta  stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował że w dniu 5 kwietnia 2021roku  

w miejscowości Golczew miał miejsce pożar budynku wielorodzinnego w którym 6 rodzin 

(26 osób) pozostało bez dachu nad głową, zniszczeniu uległ cały dobytek ich życia. 

Pismem z dnia 19 kwietnia 2021 roku Burmistrz Myśliborza Pan Piotr Sobolewski zwrócił się 

z prośbą o pomoc finansową w celu odtworzenia budynku mieszkalnego dla poszkodowanych 

rodzin. Zaproponował, aby pomoc finansowa została udzielona w kwocie 50 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że popiera wniosek o udzielenie wsparcia. Zwróciła uwagę na dramaty rodzin 

jakie miały miejsce w wyniku pożaru przedmiotowego budynku. Przekazała, że nie ma 

znaczenia w jakiej gminie wystąpiło zdarzenie, zwróciła uwagę, że pomoc powinna zostać 

przekazana, aby wesprzeć mieszkańców naszego powiatu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jaka pomoc zostanie przekazana przez Burmistrza Myśliborza? Zwróciła uwagę, że 

popiera przedmiotowy wniosek.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że uzyska informacje w tej kwestii. Zwróciła uwagę, że szacunkowy koszt 

odbudowy budynku to kwota 1 mln. zł. Zauważyła, że Powiat Myśliborski w wyniku 

zaistniałego zdarzenia zawarł umowę z Gminą Myślibórz na użyczenie pomieszczeń  

w budynku znajdującym się na terenie byłych Ochotniczych Hufców Pracy w Rowie  

z przeznaczeniem na pobyt osób poszkodowanych w pożarze budynku mieszkalnego. 

Przekazała, że Gmina Myślibórz poniosła koszty z tym związane.  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że podjęto decyzję o wyremontowaniu zniszczonego budynku. Poruszył kwestię 

dotyczącą ubezpieczenia budynku. Zwrócił uwagę na koszty związane z remontem  

i wyposażeniem budynku.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy mieszkania były własnościowe, czy należały do Gminy Myślibórz? 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że budynek w całości należy do Gminy Myślibórz.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że rodziny przebywają w lokalach zastępczych i posiadają bardzo małe 

dochody. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poparł wniosek o przekazanie kwoty w wysokości 50 000,00 zł co stanowi 5% kosztów jakie 

wstępnie oszacowano do poniesienia. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Również poparł zgłoszoną propozycję o przekazaniu wsparcia w wysokości 50 000,00 zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udzielenie pomocy finansowej Gminie Myślibórz  

w kwocie 50 000,00 zł na odtworzenie budynku mieszkalnego zniszczonego w wyniku 

pożaru w miejscowości Golczew. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

dla Agnieszki Wasiewicz Zastępcy Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa dla Agnieszki 

Wasiewicz – Zastępcy Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego, do 

reprezentowania Powiatu Myśliborskiego w czynnościach związanych z realizacją i odbiorem 

robót budowlanych pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku Sumiak-

Karsko”.  
Ponadto zatwierdza się czynności dotychczas dokonane przez Panią Agnieszkę Wasiewicz  

w trakcie realizacji i odbiorów częściowych robót budowlanych pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 2113Z na odcinku Sumiak-Karsko”.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 187/609/2021 z dnia 17 maja 2021 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa dla Agnieszki Wasiewicz Zastępcy Dyrektora Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował wprowadzenie zmian do porządku obrad: 
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 Rozpatrzenie w pkt. 22 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na podpisanie umowy 

pomiędzy Powiatem Myśliborskim, a Szpitalem w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. o współpracy partnerskiej przy organizacji punktu szczepień 

powszechnych zlokalizowanego w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

 Rozpatrzenie w pkt. 23 sprawy dotyczącej zaakceptowania projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie zajęcia stanowiska o przeznaczeniu kwoty dotacji 

celowej oraz podjęcia uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 Rozpatrzenie w pkt. 24 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na złożenie wniosku  

o zwołanie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało  Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 22 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy pomiędzy Powiatem Myśliborskim, a Szpitalem  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. o współpracy partnerskiej przy 

organizacji punktu szczepień powszechnych zlokalizowanego w Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu. 

(Projekt umowy  stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotowy projekt umowy. Wyjaśnił, że dotyczy on określenia warunków 

współpracy Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o., a Powiatem 

Myśliborskim przy organizacji i prowadzeniu Punktu Szczepień Powszechnych 

zlokalizowanego w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. Podał szczegóły dotyczące 

zapisów przedmiotowej umowy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 23  

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zajęcia 

stanowiska o przeznaczeniu kwoty dotacji celowej oraz podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zajęcia stanowiska o przeznaczeniu 

kwoty dotacji celowej. Wyjaśnił, że Uchwałą Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 kwietnia 

2021r. Nr XXXIII/238/2021 w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok, 

Rada postanowiła udzielić Szpitalowi w Barlinku sp. z o.o. dotacji celowej na sfinansowanie  

i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji w łącznej wysokości 250.000,00 zł.  

W uzasadnieniu do tej uchwały wskazano, że środki te przeznaczone zostaną na:  

1) artroskop 80.000 zł. 
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2) zakup urządzenia do krioterapii ciekłym azotem 15.000 zł. 

3) zakup urządzenia do diatermii 56.000 zł. 

4) zakup urządzenia fango do okładów leczniczych 25.000 zł. 

5) zakup wanny rehabilitacyjnej 25.000 zł. 

6) zadanie inwestycyjne pn. Budowa zbiornikowej instalacji tlenu wraz z infrastrukturą 

techniczną w wysokości 49.000,00 zł. 

Pismem z dnia 11.05.2021 r. Prezes Zarządu Szpitala w Barlinku sp. z o.o. wystąpił  

z wnioskiem o zmianę przeznaczenia kwoty dotacji celowej poprzez sfinansowanie  

i dofinansowanie kosztów realizacji następujących inwestycji i zakupów: 

1) zakup łóżka porodowego 69.000 zł., 

2) zakup urządzenia do krioterapii ciekłym azotem 15.000 zł. 

3) zakup urządzenia do diatermii 56.000 zł. 

4) zakup urządzenia fango do okładów leczniczych 25.000 zł. 

5) zakup wanny rehabilitacyjnej 25.000 zł. 

6) zakup stołu operacyjnego 45.000 zł. 

7) zakup mikroskopu 15.000 zł. 

 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu kierujący uchwałę Rady Powiatu pod obrady sesji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

zajęcia stanowiska o przeznaczeniu kwoty dotacji celowej oraz podjął uchwałę Nr 

187/610/2021 z dnia 17 maja 2021 roku  Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 24  

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o zwołanie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował złożenie do Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu wniosku  

o zwołanie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Przedmiot sesji to podjęcie uchwały w sprawie zajęcia stanowiska o przeznaczeniu kwoty 

dotacji celowej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie do Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Myśliborzu wniosku o zwołanie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 25 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przygotowanie przez Wydział Edukacji i Rozwoju następujących informacji: 
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- Jakie placówki oświatowe zostały zlikwidowane w latach 2010-2021 w poszczególnych 

gminach Powiatu Myśliborskiego? 

- Co zrobiono z budynkami, czy sprzedano je lub wydzierżawiono. Jeżeli tak to komu i za 

jaką kwotę? 

Poprosiła o przedstawienie kopii arkuszy organizacyjnych szkół w Dębnie, Myśliborzu  

i Barlinku na rok szkolny 2021/2022. 

Zapytała, czy są one już zaopiniowane? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że są zaopiniowane przez Kuratorium Oświaty, natomiast nie przez organ.  

 

2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o dostarczanie papierowych wersji materiałów pod obrady Zarządu Powiatu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Również poprosił o papierową wersję przedmiotowych materiałów. 

 

3. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do przebiegu obrad sesji Rady Miejskiej w Barlinku oraz wypowiedzi radnego 

Romualda Romaniuka. Przekazała, że podtrzymuje swoje stanowisko dotyczące Szpitala  

w Barlinku. Odniosła się do wypowiedzianych wyrażeń dotyczących pasienia kuz i zbierania 

butelek. 

Przekazał, że wie jak funkcjonuje szpital w Barlinku. Słysząc wypowiedzi większości 

radnych Rady Miejskiej w Barlinku  odnosi się wrażenie, że nie wiedzą czym jest spółka, 

czym są udziały, straty oraz zobowiązania wymagalne. 

Zwróciła uwagę, na wypowiedzenie się przez radnego w takiej formule. Przekazała, że nie 

godzi się na prowadzenie tego typu narracji i takie traktowanie. Zwróciła uwagę, że Rada 

Powiatu zajmuje się tematem szpitali od co najmniej dwóch kadencji. Nie jesteśmy w stanie 

finansowo utrzymać tych miejsc bez względu na to, czy jest to jeden, czy dwa szpitale 

-z uwagi na to, że Powiat nie posiada na to, żadnych środków rządowych. Uważa, iż pytania 

radnego i taka narracja powinna być skierowana do obecnie rządzących. 

Zapytała, czy radni Rady Miejskiej w Barlinku są świadomi tego, że są większościowym 

udziałowcem Spółki szpital Barlinek, i że to oni posiadają 80% udziałów, i to na nich ciąży 

ustawowy obowiązek wspierania szpitala. Przekazała, że jej zdaniem należy społeczeństwu 

Barlinka wyjaśnić kwestię, że to Rada Miejska w Barlinku jest decydentem w jakim kierunku 

idzie rozwój szpitala oraz co się z tym miejscem będzie niedługo działo. Przekazała, że była 

zaskoczona wypowiedzią Prezesa Spółki dotyczącą Programu Restrukturyzacyjnego spółki. 

Zapytała, czy jest on opracowany? Zauważyła, że rolą Zarządu Spółki jest opracowanie 

programu restrukturyzacji. Odniosła się do przedstawionej uchwały w tej sprawie. Nie widać 

w jej zapisach żadnej  restrukturyzacji. Nie ma konkretnego wyliczenia obszarów, gdzie 

nastąpi zmniejszenie kosztów, gdzie będą większe przychody i dochody oraz mniejsze straty, 

co się stanie za rok ze zobowiązaniami wymagalnymi, jaki stan kadrowy się utrzyma oraz  

w jakim obszarze powinno dojść do zmian. W oparciu o dokumenty dostarczone przez 

Prezesa Zarządu Spółki trudno jest mówić o restrukturyzacji tego miejsca. Niedługo 

zderzymy się z sytuacją, o ile dofinansowanie rządowe się nie zmieni, że będzie duży 

problem z utrzymaniem finansów powiatu. Zwróciła uwagę na wysokość subwencji jakie 

otrzymują samorządy.  

Zauważyła, że nie ma konstruktywnej rozmowy, jeżeli chodzi o miejsce Szpitala w Barlinku 

na mapie szpitali w Polsce. Ponownie zwróciła uwagę na wyrażenia przedstawione podczas 

wypowiedzi radnego. Poinformowała, że wyraża swoje stanowisko, że nie godzi się na nie. 



25 
 

Zwróciła uwagę, że sytuacja szpitali była ratowana przez COVID-19, jednak dobiega ona 

końca  i nie wiadomo co będzie dalej. Samorządy nie mają środków na utrzymanie szpitali. 

Trzy samorządy powinny się dogadać i określić jakie działania zostaną podjęte. 

 

4. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poprosił o poruszenie tematu na Walnym Zgromadzeniu wspólników Spółki Szpital Barlinek 

dotyczącego zatwierdzenia programu Naprawczego spółki. Powinien on zostać wprowadzony 

do zatwierdzenia do porządku obrad przez większościowego udziałowca spółki. Zauważył, że 

Rada Powiatu w Myśliborzu przekazała środki finansowe na zakup urządzeń określonych  

w tym programie naprawczym.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 
Poruszył temat dotyczący wypowiedzi radnego Romualda Romaniuka. Przekazał, że uważa iż 

podjęta przez Zarząd Powiatu uchwała powinna zostać sprostowana pod względem podania 

nieprawidłowego imienia radnego, natomiast pozostała merytoryczna treść nie powinna być 

zmieniana. 

Zapytał o temat dotyczący Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach? Na jakim 

etapie jest kontrola przeprowadzana w placówce? Zapytał, czego dotyczyła kontrola 

przeprowadzana przez Wydział Edukacji i Rozwoju Starostwa Powiatowego? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła informacje na temat zakresu kontroli.  

Poruszyła temat dotyczący Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Przekazała, że program naprawczy 

powinien zostać zatwierdzony przez większościowego udziałowca spółki. Powiat Myśliborski 

również powinien wnieść uwagi do przedmiotowego programu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na kwestię odpowiedzialności za przedmiotowy program. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że kontekście podjęcia przez Radę Miejską uchwałą, to Gmina Barlinek bierze 

odpowiedzialność za to, że chce prowadzić szpital w takim wymiarze, w jakim jest w tej 

chwili. Przekazała, że Powiat Myśliborski jest mniejszościowym udziałowcem spółki. 

Przekazano odpowiedź do Burmistrza Barlinka, w której poinformowano, iż nie zwiększymy 

wysokości posiadanych udziałów dopóki nie zapoznamy się z efektami działań 

restrukturyzacyjnych. Przekazała, że będzie wnioskować, aby rozważyć możliwość rozpisania 

dla obu szpitali zapytania ofertowego o zbyciu udziałów w celu pozyskania inwestora 

zewnętrznego. Poprosiła o spotkanie w celu przedyskutowania tych tematów. Z chwilą kiedy 

Barlinek odmówił realizacji założeń programu opracowanego przez Firmę FORMEDIS 

zmieniły się również uwarunkowania dla Szpitala w Dębnie. Przekazała, że należy 

przeprowadzić rozmowy z Prezes Spółki oraz Burmistrzem Dębna w celu nakreślenia nowego 

kierunku działań. Należy wyciągnąć najlepsze elementy z opracowanych materiałów i zacząć 

je wdrażać. Należałoby również zmienić podjętą przez Radę Powiatu uchwałę dotyczącą 

wyboru Modelu Nr 1 opracowanego raportu, gdyż jest ona nie aktualna i nie zostanie 

zrealizowana, a Rada Powiatu  będą z niej rozliczana. 

Zwróciła uwagę, że Rada Miejska w Barlinku obrała odrębną ścieżkę działań i należy 

pilnować, aby była konsekwentna w jej realizacji. Przekazała, że jest skłonna, aby 

wnioskować o zabezpieczenie na przyszłość w budżecie środków dla Szpitala w Barlinku  

z przeznaczeniem na dopłaty proporcjonalnie do posiadanych przez Powiat Myśliborski 
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udziałów. Zatem Gmina Barlinek powinna wziąć odpowiedzialność za szpital, którego jest 

właścicielem. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zgodziła się z tą wypowiedzią. zwróciła uwagę na brak postępów w działaniach dotyczących 

szpitali. Zwróciła uwagę na sytuacje finansową spółek. Zapytała, dlaczego nie podejmowana 

jest kwestia związana z brakiem działań i wprowadzania reform rządowych dotyczących 

szpitali? 

Poruszyła temat dotyczący podejścia lekarzy do leczenia pacjentów w szpitalach. Przekazała, 

ze musi ono ulec zmianie. Pacjent powinien być najważniejszy, wydajemy środki po to, aby 

standard usług w szpitalach był na jak najlepszym poziomie. Zwróciła uwagę na dobrą pracę 

pielęgniarek. Odniosła się do kwestii finansowania szpitali.  

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 26 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:15 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


